
Beste Bornemnaar 

De tijden zijn onzeker. De energie-
factuur stijgt, de koopkracht daalt en 
er is de oorlog in Oekraïne. Het heeft 
allemaal een invloed op onze manier 
van wonen, werken, ondernemen en 
samenleven.

De N-VA zat de voorbije maanden ge-
lukkig niet stil. We maakten werk van 
een nieuw meldingssysteem. Want 
overhangende takken, een kapotte 
zitbank of sluikstort, het zijn zaken 
die overlast veroorzaken. We vinden 
het belangrijk dat  u ons dit kan 
melden. Dankzij het nieuwe systeem 
volgt u als bewoner uw melding beter 
op. Ondertussen zetten we in op 
veilige schoolomgevingen. Veiligheid 
en vlotheid primeren bij de heraanleg 
van de Sint-Amandsesteenweg. 

Meer dan ooit toetsen we al die  
projecten af aan de financiële  
haalbaarheid ervan.  

Ivo Van Aken
Voorzitter

Officiële opening Kasteel Marnix de Sainte Aldegonde 
Op 10 september werd in Bornem het netwerk 
Kastelen van de Schelde geopend in aanwezig-
heid van Vlaams minister van Toerisme  
Zuhal Demir. Gedeputeerde Jan De Haes was  
aanwezig namens de provincie Antwerpen. 

Het Kasteel Marnix de Sainte Aldegonde krijgt 
vanaf het volgende toeristische seizoen een 
nieuw onthaal en een belevingscentrum. U kunt 
er lezingen over Bruegel volgen. De toegangs-
dreef naar het kasteel is nu nog in heraanleg.

We verstaan elkaar
U kent de papieren communicatiemiddelen  
zoals ‘Hallo Bornem’ en ‘Uit in Bornem’. Ook  
de reclamekubussen zijn u niet vreemd. Maar 
bent u ook mee met de digitale communicatie? 

De klassieke digitale kanalen
U vindt de gemeente op Facebook en Instagram. Ook via Hoplr komt u meer te  
weten over die werking. Hoplr is een handig platform om informatie te delen over  
wegenwerken en evenementen. Ook komt u via dit platform in contact met uw buren.  

Participatie.bornem.be 
Via participatie.bornem.be communiceren we over grotere projecten: het cocreatietra-
ject over Complex B, de heraanleg van de Kasteeldreef, … U vindt er alle informatie 
over de geplande wegenwerken aan de Sint-Amandsesteenweg. Met een nieuwsbrief 
blijft u op de hoogte van de nieuwtjes, de plannen en de concrete timing daarvan. 

Buurten.bornem.be 
In mei lanceerden we buurten.bornem.be. De buurtprojecten staan daar in de kijker.  
Zo vindt u er informatie over de rioleringswerken in Weert en over de Zorgzame  
Buurten in Branst. 

Nieuw systeem van meldingskaarten
Via meldingen.bornem.be krijgt u een duidelijk beeld van de  
opvolging van uw melding. Neem alvast een kijkje. U kunt  
ook steeds een melding maken via het onthaal of via  
gemeentebestuur@bornem.be. 

Kristof Joos, Schepen van Communicatie 
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Uitdagende tijden 
Het zijn uitdagende tijden. De energie is duur en het water schaars. 
We starten met een energiebesparingsplan en we nemen structurele 
maatregelen om verdroging tegen te gaan. 

De tering naar de nering
Dat is een oud spreekwoord en het zegt zo veel als: we passen onze  
uitgaven aan. Want de onbetaalbare energie weegt op de gemeentelijke 
financiën. Vanaf 1 oktober schakelen we de openbare verlichting uit 
tussen 23 uur en 5 uur. Zo verbruiken we ongeveer 33 procent minder. 
Daarnaast verlagen we de temperatuur in de gemeentelijke gebouwen.  
Als de thermostaat een graad lager staat, verbruiken we 7 procent  
minder gas. We werken verder aan structurele ingrepen die blijvend 
kostenbesparend zijn. 

Structurele maatregelen tegen verdroging
In enkele nieuwe projecten staan meer bomen, vernatting, ontharding, 
vergroening en natuurbeleving centraal. Ook werd 
de actie ‘BEHAAG … natuurlijk 2022’ opgestart in 
samenwerking met Natuurpunt. Tegen een voordelige 
prijs kunt u streekeigen plantenpakketten, individuele 
planten en fruitbomen aankopen. 

Eddie Bormans
Schepen van Milieu, Dierenwelzijn, 

Energie, Sport en ICT

Bio
•  Ludwig Jansegers is geboren en getogen in Branst. 
•  Hij was vele jaren lid van de plaatselijke Chiro.
•  De organisatie van de Dodentocht kon  

jarenlang op hem rekenen. 

Vanuit mijn engagement bij de 

N-VA zet ik mij in voor onze 

gemeente. Ik ondersteun de 

mandatarissen en we maken 

samen ons programma waar.”

U vertegenwoordigt de N-VA in de beheerraad van de bibliotheek en raad van bestuur van het Cultureel Centrum Ter Dilft. 
Wat kan de politiek doen voor de cultuur?
Kunst en cultuur zijn belangrijk voor de samenleving als geheel en voor elk individu op zich. Investeringen in cultuur en in  
de kunsten zijn evident voor de N-VA. Vanuit mijn beroepskeuze en passie wil ik de politiek overtuigen van de waarde van  
cultuureducatie en -participatie. Ook grote thema’s zoals klimaatverandering, mobiliteit en veiligheid komen daarbij aan bod. 

U gaf klassieke zang en muziekgeschiedenis aan de Academie voor Muziek, Woord en Dans van Bornem. 
Waar werd u zelf geschoold?
Ik behaalde een master in Muziek aan het Koninklijk Conservatorium Antwerpen. In Nederland behaalde ik het diploma van  
Docerend Musicus aan de Hogeschool voor de Kunsten Constantijn Huygens in Zwolle. Nu ben ik aangesteld als mentor. Ik begeleid de 
nieuwe collega’s aan onze academie. 

Waar komt uw passie voor klassieke zang vandaan? 
Mijn passie voor klassieke zang heb ik te danken aan 
het Praetorius Gezelschap. Het is een klassiek koor. 
Het koor was vooral actief tussen 1970 en 1990. Het 
specialiseerde zich in de uitvoering van renaissance- 
en barokmuziek. 

Wat maakt u echt gelukkig?
Geluk schuilt in kleine dingen. Doodnormale dingen 
brengen mij voor de rest van de dag in een goede stem-
ming: een ordelijke omgeving, het mooie leven met 
mijn partner, lekker eten, naar mooie muziek luisteren 
… 

Een gesprek met Ludwig Jansegers

bornem@n-va.be

2 Meer info: www.bornem.be/nieuwsdetail/4122/bestel-je-haagpakket. 



Vele duizenden aanwezigen op Dag van de Bornemnaar 
Zondag 28 augustus werd Breeven omgetoverd tot een grote festivalweide. De weergoden waren u die dag gunstig gezind. De stralende 
zon zorgde voor een onvergetelijke editie. U was samen met enkele 10.000 anderen aanwezig om onze verenigingen te steunen. Het 
was een goed weekend, met topartiesten, lekker eten en een drankje. Zin in meer? Dat komt goed uit want ondertussen zaten we niet 
stil. We werken alvast aan een sfeervol WinterBornemLand. De korte dagen kunt u samen met ons doorbrengen, hoe gezellig is dat! 

Een veilige schoolomgeving
De veiligheid van onze schoolgaande kinderen blijft een absolute prioriteit. Daarom onderzochten we de verkeersveiligheid en 
de leefbaarheid in de schoolomgevingen. 
 
Bernardusschool
Vorig jaar werd de schoolomgeving van de Bernardusschool onder-
zocht. Er volgden enkele aanpassingen. 

Nog meer uitdagingen
Dit jaar onderzochten we de schoolomgevingen van drie andere 
scholen: De Linde, ’t Hinkelpad en de Huveneersschool Hingene. Een 
expert ging aan de slag met het onderzoek. Hij brengt de uitdagingen 
in kaart en formuleert verbetervoorstellen.  

Extra waakzaamheid
We werken aan een uniform wegbeeld voor alle schoolomgevin-
gen. Zo is het voor u als weggebruiker duidelijk dat u zich in een 
schoolomgeving bevindt en dat u extra waakzaam moet zijn.

Het gaat vooruit 
We namen enkele belangrijke stappen in het traject voor de heraanleg van de 
Sint-Amandsesteenweg.  

•  Eind juni organiseerden we een infomarkt. We verzamelden de opmerkingen en 
de suggesties over de plannen.  

•  De commissie voor Verkeer en Mobiliteit werd bevraagd. We legden de laatste 
hand aan de plannen. Daarna kunnen we de vergunning aanvragen.  

•  We kiezen voor de veiligheid van de fietsers, wandelaars en de schoolgaande 
jeugd. We garanderen een vlotte doorstroming. 

Saadet Gülhan
Schepen van Mobiliteit 

Dirk Zoldermans
Fractievoorzitter gemeenteraad

www.n-va.be/bornem 
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

€€€

€€

€€€€

€

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


